

國立清華大學物理學系及天文所 誠徵教師公告

國立清華大學物理學系及天文所誠徵助理教授級以上教師，自 106 學年度起聘。歡迎研究專長領域為凝態物理（實驗，含光譜技術）者提出申請。其他領域（如高能與粒子物理、原子分子物理、電漿物理、光電物理、天文物理等）表現傑出者亦會被考慮。教師需參與大學部及研究所之教學，能以英語授課、發展世界級的研究計畫，有成為我國乃至全球頂尖學者的潛力，非華人者最好具中文讀寫、溝通能力。

有意者請寄送履歷、著作目錄、至多五篇代表著作、研究及教學計畫、三封(含)以上推薦信至新竹市光復路二段 101 號國立清華大學物理學系人事委員會，電子檔可寄至委員會信箱 personnel@phys.nthu.edu.tw，截止日期為 2016 年 10 月 31 日。

有關本系相關資訊請至 http://www.phys.nthu.edu.tw/index_ch.html 參閱

Faculty Positions

Department of Physics and Institute of Astronomy

National Tsing Hua University, Hsinchu, Taiwan

<http://www.phys.nthu.edu.tw>

The department invites applications for a tenure-track faculty position at the assistant professor level, starting in the 2017 academic year. Ranks at associate professor or above will also be considered for candidates with exceptional record of research excellence and academic leadership. We seek a colleague with specialty in experimental condensed matter physics. Outstanding individuals in the fields, high energy physics, AMO (atomic, molecular and optical) physics, and astronomy and astrophysics will also be considered. Successful candidates are expected to teach at both undergraduate and graduate levels. He or she should be able to develop competitive research programs and has the potential to become a top scholar internationally. Research and teaching experiences beyond Ph.D. are preferred. Under normal circumstances, proficiency in Chinese language is required. Applicants should submit a resume, a list of publications, up to five representative works, a description of research and teaching plans. The candidate should also arrange at least three reference letters to be sent to the Personnel Committee, Department of Physics, National Tsing Hua University, No. 101, Sec. 2, Kuang Fu Road, Hsinchu 30013, Taiwan, via postal mail or e-mail to personnel@phys.nthu.edu.tw. All application material must be received by October 31, 2016. Further information about the department can be found on the web: <http://www.phys.nthu.edu.tw/en/>